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1. Koosoleku rakendamine: hoolekogu aseesimehe valimine, koosoleku juhataja ja 

protokollija valimine 

 

Kuna hoolekogu esimees Liina Vasar puudub, tuleb meil valida tänaseks koosolekuks lisaks 

juhatajale ja protokollijale ka koosoleku ajaks hoolekogu aseesimees.  

Päevakord on eelnevalt saadetud, midagi keerulist koosoleku rakendamises ei ole. Hoolekogu 

aseesimees jäi valimata hoolekogu liikmete seast, kuna keegi ei soovinud seda rolli võtta. 

Koosoleku juhatamise rolli ja seega ka hoolekogu aseesimehe rolli kandis lasteaia direktor. 

 

OTSUSTATI: 

1.1.Koosolekut juhatab ja hoolekogu esimeest asendab Kätlin Marjapuu. 

1.2.Koosolekut protokollib Kairi Laubholts. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt. 

 

2. 2023/2024 õppeaasta kokkuvõte 

 

Jooksva õppeaasta õppe- ja kasvatustöö analüüs-kokkuvõte saadeti hoolekogu liikmetele 

tutvumiseks õppejuhi poolt 02.06.2024 meili teel. 

Koosolekul andis õppejuht esitluse käigus ülevaate õppe- ja kasvatustöö analüüsi-kokkuvõttest. 

 

Hoolekogu liikmete küsimused: 

1. Lepatriinude rühmas rakendati Kiusamisest vaba lasteaia metoodikat, miks enam ei 

kasutata? Rühmaõpetajad ei pidanud enam vajalikuks antud metoodika kasutamisest. 
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Jooksvalt tuli rühmadesse juurde lapsi, kes antud metoodikat varasemalt rakendanud ei 

olnud. 

2. Aseri majas oli sellel õppeaastal venekeelne logopeed. Meile teadaolevalt lepingut ei 

pikendatud, mis põhjusel? Uus kokkulepe on sõlmitud Liis Idavainuga, kes tuleb sügisel 

Kunda, Viru-Nigula ja Aseri majja 1 päev nädalas. Lapsevanematele on seatud 

tingimused koostööks logopeediga. Kui vanem ei ole valmis koostööd tegema, läheb 

laps logopeedi nimekirjast välja. 

3. Väga paljud huviharidusega seotud tegevused toimuvad väljaspool lasteaeda, miks on 

kantud sisse lasteaia õppe- ja kasvatustöö analüüsi? Sest õpetajad on sõltuvad neist 

tegevustest, peavad rühma toimimisel arvestama ka huviharidusega. 

4. Kust pärinevad ettepanekud ja parendamist vajavad valdkonnad järgmiseks õppeaastaks 

(rühmale ja lasteaiale)? Kõik ettepanekud on tulnud õpetajate poolt koostatud 

õppetegevuse kokkuvõttest. 

5. Koostööpartner on Viru-Nigula vald ja sealne bussitransport. Kas bussi transpordiga 

lasteaial probleeme ei ole esinenud? Ei.  

Ettepanekud: 

1. Viia läbi infotunde lapsevanematele, nende õiguste ja kohustuste tutvustamiseks. 

Täpsustus: Infotunnid toimuvad augustikuus igas majas. 

2. Selgitada õpetajatele kutse-eetikast tulenevaid käitumisnorme. Täpsustus: Selgitame, 

kahjuks õpetajate suhtumist muuta ei saa.  

 

3. Laste arvu suurendamine Kunda maja rühmades 

 

Õppejuht selgitas olukorda. Hetkeseisuga ei ole ükski laps lasteaia ukse taga, vabu kohti on 

kõikides Viru-Nigula valla lasteaia majades. Laste arvu suurendamist soovis lapsevanem 

Muumide rühmast. Teised lapsed lähevad sügisest kooli, tema laps jääb vanusega veel aastaks 

lasteaeda. Kuna koolieelikute rühm ehk Krõllide rühm on täis, on õppejuht pakkunud 

lapsevanemale kohta Mõmmide rühmas või Viru-Nigula majas. Lapsevanem ei ole pakutud 

variantidega nõus.  

 

Hoolekogu liikmete küsimused: 

1. Kui palju lapsi jäävad ukse taha? Mitte ükski. 

2. Kas vajalikud tingimused laste arvu suurendamiseks rühmades on olemas? 

Teoreetiliselt oleks, aga vajadus selle jaoks puudub.  

3. Miks ei ole lapsevanem pakutud variantidega nõus? Emal on valed eelteadmised 

Mõmmide rühmast, ei sobi ei õpetaja ega ka sobitusrühm. 

 

OTSUSTATI: 

3.1. Viru-Nigula valla lasteaia Kunda majas laste arvu rühmades ei suurendata. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt. 

 

 

4. Jooksvad küsimused. 

 

4.1. Kirsti Tamme sõnavõtt teemal laste „puhkused“ ja vabad päevad. Üldine lasteaia personali 

ja juhtkonna suhtumine. 

4.2. Liina Vasar: Kas lasteaed on juba saanud Haridus- ja Noorteametilt tagasiside 

rahuloluküsitluse tulemuste kohta? Ei, antud rahulolu-uuringu tulemused selguvad alles uue 

õppeaasta alguseks. Teada on, et küsitluses osales 33 töötajat ja 70 lapsevanemat. 
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4.3. Merly Liivak: Kas Viru-Nigula vald ei saaks tekitada eraldi arverida, et alternatiivina 

teatrietendused ja muud sularaha arveldused saaksid liikuda läbi pangaülekannete? Ei, kuna 

raha valla eelarves selle jaoks eraldi olemas ei ole.  

4.4. Merly Liivak: Millal saavad Muumide- ja Mõmmidepoolsed rühmad oma varjualuse ja 

mänguväljaku? Probleem puudutab laiemat pinda – enamikke rühmasid. Eelarvesse ei ole 

planeeritud varjualuseid, seega hetkel nendega tegelema ei hakata. Küll aga võivad 

lapsevanemad omaalgatuslikult sellega tegeleda, nagu hetkel teevad Kiisude rühma 

lapsevanemad. Lisaks ei ole tegelikult rühmade mänguväljakud konkreetsetele rühmadele 

väljastatud, õpetajad võivad kasutada erinevaid mänguväljakuid.  

4.5. Merly Liivak: Teen ettepaneku, et ohtliku mäe (endise keldri) võiks ära lammutada. 

Lasteaia direktor on selles osas majanduskeskusega suhelnud ning sellega tegeletakse suve 

jooksul 

4.6. Tõnu Mandel: Lasteaeda puudutavate ürituste puhul peaks olema varasem teavitus ja 

kommunikatsioon. Täpsustus kohalolijatelt: nt folgipeo osas oli info enamikes rühmades 

puudulik. Info aja ja riietuse osas jõudis lapsevanemateni liiga hilja. Lasteaia juhtkond 

paneb õpetajatele edaspidi südamele, et infovahetus võiks olla sujuvam ja õigeaegsem. 

4.7. Tõnu Mandel: Lasteaia kohatasu ja söögiraha maksustamise kord suvekuudel. Söögiarve 

ei vasta tegelikkusele. Raamatupidaja on Eliisi kasutaja, seega tema võtab kuu lõpus 

andmed ning selle põhjal esitab arve. Erisused võivad tuleneda sellest, kui lapsevanem ei 

ole märkinud last puuduma ja jääb etteteatamata puudumine. Sellisel juhul peab lapsevanem 

ka tasuma toidu eest. Kohatasu ja söögitasu maksustamise korra üle arutletakse uuel 

õppeaastal, kui planeeritakse rakendada valverühma ka Viru-Nigula majja. 

Hoolekogu liikmete küsimused kohapeal: 

1. Kas Aseri õpetajad said keeletestid tehtud? Kahjuks mitte. Seega kuulutame välja 

konkursi õpetajate leidmiseks. Kui kandidaate ei ole, jäävad siiski samad õpetajad tööle. 

2. Kas eesti keele õpetaja Aseris lahkub? Rühmasisene eestikeelne õpetaja kaob, kuna 

projekt saab läbi. Lasteaia eesti keele õpetaja Elle jätkab sügisel. 

3. Kas Kunda maja liikumis- ja muusikaõpetajad jätkavad sügisel? Liikumisõpetaja jätkab. 

Muusikaõpetaja leping lõppes, aga soovime temaga koostööd jätkata.  

4.8. Lasteaia direktori Kätlin Marjapuu sõnavõtt. 

Tähelepanekud:  

 Märkame ka head ning toome seda välja ka õpetajatele ja juhtkonnale 

 Suvekuudel on mitmed rühmad koos – kui on erisusi, mida õpetajad peaksid teadma, 

palun kindlasti lapsevanematel vastava õpetaja poole pöörduda (nt toidutalumatus) 

 „Avaldan nördimust hoolekogu esinaisele, kes levitab väga palju valeinfot, muudab 

omavoliliselt hoolekogu protokolli sisu ning halvustab direktorit kolmandatele 

isikutele.“ 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 

Kätlin Marjapuu        Kairi Laubholts 

juhataja        protokollija 


